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Protokół nr 3/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich 

  odbytego w dniu 23 lutego 2023 roku 

VIII kadencja  

 

 

Godzina rozpoczęcia obrad: 10:00                                                            

Godzina zakończenia obrad: 10:26 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Ząbkowicach Śląskich 

 

W Komisji udział wzięli:  

Członkowie komisji Rewizyjnej: 

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

1. Szewczyk Irena               Przewodnicząca Komisji  

2. Warzocha Piotr               Zastępca Przewodniczącej  

3. Błażej Sobala      Członek   

4. Wilczewski Arkadiusz    Członek 

5. Gawęda Franciszek                          Członek 

 

Ad. pkt. 1 i 2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Irena Szewczyk otworzyła posiedzenie komisji  

i stwierdziła kworum.  

 

Ad. pkt. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Irena Szewczyk powitała wszystkich i przedstawiła 

porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Analiza kosztów utrzymania Hali Słoneczna w 2022 r. oraz informacja o uzyskanych 

dochodach z jej działalności. 

5. Analiza ogłoszonych otwartych  konkursów ofert na realizację zadań publicznych  

w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu w Gminie 

Ząbkowice Śląskie na 2023 rok.  

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad.  

 

 



Ad. pkt. 4. Analiza  kosztów utrzymania Hali Słoneczna w 2022 r. oraz informacja  

o uzyskanych dochodach z jej działalności. 

Prezes Ząbkowickiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Daniel Ciepierski podał, że rok 2022 

był rokiem działalności bez pandemii.  

Podał informacje dotycząca funkcjonowania Hali Słonecznej (kwoty netto): 

 

Koszty funkcjonowania Hali Słonecznej w roku 2022: 

1. MEDIA: 

 Energia elektryczna sprzedaż + dystrybucja: 94.176,19 zł 

    Dostawa wody i odbiór ścieków: 12.010,23 zł 

        Energia cieplna: 88.806,71 zł 

2. Zużycie materiałów:         72.273,07 zł 

3. Usługi obce i pozostałe koszty:        226.213,98 zł  

RAZEM KOSZTY beż wynagrodzeń:     493.480,18 zł 

Przychody z tytułu działalności Hali Słonecznej w roku 2022: 

 

   1. Hala słoneczna: wynajem i imprezy:       194.287,77 zł 

   2. Pokoje gościnne:          86.658,16 zł 

   3. Obozy sportowe:       280.609,91 zł 

   4. Wynajem restauracji + media:     105.979,79 zł 

   5. Siłownia, salka mała, reklama:       33.571,85 zł 

   6. Pozostałe (tenis, teqball, badmniton itd.)      44.654,41 zł 

 

RAZEM PRZYCHODY Hala Słoneczna 2022:   745.761,89 zł 

 

 

Koszty osobowe: 

kierownik ds. obiektów sportowych, 2 konserwatorów, 4 pracowników gospodarczych,  

4 pracowników zaplecza sportowego: 

705.212,38 zł (559 399,01 zł - wynagrodzenie; pochodne - ZUS pracodawcy 145.813,37 zł) 

 

 W kwestii kosztów osobowych podał, że w Ząbkowickim Ośrodku Sportu i Rekreacji ciężko 

jest wyszczególnić pracowników obiektu jakim jest Hala Słoneczna, ponieważ  w całej spółce 

zatrudnionych jest 39 pracowników. 

Następnie przedstawił analizę kosztów energii elektrycznej oraz energii cieplnej w latach  

2021-2023. 



Poinformował, że obiekty sportowe mają ustalona maksymalna cenę energii elektrycznej  

w 2023 roku, natomiast w kwestii energii cieplnej obiekty sportowe nie są na liście obiektów 

uprzywilejowanych do takiej ulgi. 

Informacja stanowi załączniki do protokołu. 

Członek Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Wilczewski  zapytał czym są usługi obce i pozostałe 

koszty – 226 213, 98 zł., co w to wchodzi. 

Prezes Ząbkowickiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Daniel Ciepierski powiedział, że jest  

to zakup materiałów, sprzętu, maszyn czyszczących, usług, przeglądy techniczne, koszty 

obozów sportowych (kwota z tytułu przychodów za obozy sportowe to 280 000 złotych z czego 

1/3 stanowi wyżywienie).  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Irena Szewczyk podała, że podana informacja była 

szczegółowa, jednak jest zaniepokojona kosztami energii cieplnej, które wzrosły ponad 300%. 

Powiedziała, że ma nadzieje, że spółka sobie poradzi. Zapytała  czy są przewidywane remonty 

w Hali Słonecznej w roku 2023. 

Prezes Ząbkowickiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Daniel Ciepierski powiedział, że w roku 

2022 dwa pomieszczenia, które służyły kiedyś jako sala konferencyjna oraz pomieszczenie  

po saunie zostały wyremontowane i  zmieniono ich przeznaczenie na pokoje gościnne, dzięki 

czemu obecnie na hali jest 40 miejsc noclegowych. Dodał, że dzięki temu można przyjmować 

grupy 40 osobowe, a jak wcześniej wspomniał – obozy to bardzo dobre źródło dochodu  

dla spółki. 

Poinformował, że jest przygotowywana cała dokumentacja przebudowy całej Hali Słonecznej, 

modernizacji włącznie z salkami do fitnessu, zwiększeniem miejsc noclegowych. Dodał,  

że na chwile obecna trudno jest mu powiedzieć czy na ten cel uda się zdobyć środki w roku 

2023. 

Ad. pkt. 5. Analiza ogłoszonych otwartych  konkursów ofert na realizację zadań 

publicznych w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu w Gminie 

Ząbkowice Śląskie na 2023 rok. 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków  

przedstawiła informację dotyczącą pkt. 5. porządku obrad. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Radny Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Arkadiusz Wilczewski poprosił o kopię 

dokumentu.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Irena Szewczyk zapytała czy poza dotacją 500 000 

złoty dla Orła Ząbkowice Śląskie jest jeszcze inna dotacja? 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków  

powiedziała, że nie tylko 500 000 złoty.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Irena Szewczyk poprosiła o krótki komentarz  

do przyznanej dotacji klubowi sportowemu Orzeł. Zapytała co w ramach dotacji klub  

ma realizować? 



Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków  

podała, że przede wszystkim utrzymanie zawodników klubu, transport, trenerzy, sędziowie.  

Radny Rady Miejskiej Ząbkowic Śląskich Arkadiusz Wilczewski  zapytał jaka kwota 

dofinansowania była w roku 2022. 

Kierownik Referatu Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Anna Marcinków  

poinformowała, że w roku 2022 kwota była taka sama jak w 2023 roku. 

Ad. pkt. 6 Sprawy różne. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Ad. pkt. 7.  Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Irena 

Szewczyk zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

 

(-) Irena Szewczyk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Marta Kurpiel – Tokaruk  - Podinsp. ds. obsługi Rady Miejskiej i jednostek pomocniczych 


